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„Innovatsiooniaasta vältel on saanud kogu Eesti innovatsioonist, selle olemusest ja parimatest
näidetest kuulda ja näha rohkem kui kunagi varem,“ ütles president Toomas Hendrik Ilves täna
Tallinnas, innovatsiooniaasta lõpuüritusel.

      

Riigipea sõnul peegeldavad innovatsiooniaasta tulemused Eesti inimeste soovi uuendusi välja
mõelda ja ellu viia, jagada oma häid ideid ja kuulda teiste omi.

  

„Seetõttu näib mulle märgiliselt vale rääkida innovatsiooniaasta lõpetamisest. Kaksteist kuud
väldanud kampaania oli siiski vaid algus, esimene samm,“ märkis president Ilves.

  

„Öeldakse, et innovatsioon ilma reaalsete, inimeste kätte ja kasutada jõudnud toodeteta on
lihtsalt leiutamine,“ kõneles Eesti riigipea. „Ka innovatsiooniaasta jooksul mõeldi välja nutikaid
viise ja kavalaid masinad, mis võiksid meie igapäevaelu paremaks teha.“

  

„Eesti riigi ja rahva heaolu määrab ikkagi see, kas headest ideedest saavad kvaliteetsed tooted
ja teenused. Käegakatsutavad asjad – ülekantud või otseses tähenduses – mida saame
eksportida. Uued ettevõtted, uued töökohad,“ rõhutas president Ilves.

  

Riigipea pidas innovatsiooniaasta üheks suuremaks saavutuseks mõtete liikumapanekut: „Nüüd
aga tuleb käed külge panna sellele kõige raskemale osale – heade ideede elluviimisele.“

  

  

President Ilvese kõne täistekst asub siin .
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Vaata lisaks: www.in.ee

  

             

  

Innovatsiooniaasta 2009 ülevaade  from IN.EE  on Vimeo .

  

  

Vabariigi Presidendi Kantselei

  avalike suhete osakond
 tel 631 6229
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